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Vraag om uitleg van de heer Gilles Verstraeten aan de heer Sven Gatz, collegelid bevoegd 

voor Onderwijs en Scholenbouw 

 

Onderwerp: Stopzetting van het project voor de bouw van een Nederlandstalige 

secundaire school in Neder-Over-Heembeek 

___________________________________________________________________________ 

 

Geacht collegelid, 

 

Aan zaal Familia in de Frans Vekemansstraat in Neder-Over-Heembeek moest een grote 

Nederlandstalige secundaire school verrijzen voor 632 leerlingen, met een eerste graad A en B 

en verder aso, tso en bso. De leerlingen van de intussen flink uitgebreide en nabijgelegen 

Nederlandstalige basisschool Leo XIII zouden er terechtkunnen, net als andere kinderen uit het 

noorden van Brussel. De opening van de eerste graad was gepland voor september 2025. 

 

De school moest tien miljoen euro kosten, waarvan de VGC 6,3 miljoen euro voor haar rekening 

zou genomen hebben. Scholengroep Sint-Goedele, die het initiatief nam voor de nieuwe 

secundaire school, is gestopt met het project omdat ze er niet in geslaagd zijn alle gronden 

bijeen te krijgen die nodig waren voor de bouw van de school. Blijkbaar was er een hele ruil 

van gronden nodig en waren niet alleen de gemeente maar ook de parochie en de privé 

betrokken. Uiteindelijk kon de scholengroep niet garanderen dat de school op 1 september 2025 

zou kunnen openen.  

 

Geen nieuwe Nederlandstalige secundaire school in Neder-Over-Heembeek dus, maar wel een 

Franstalige, die opent in september 2024 als deel van een nieuwe wijk die Brussel-Stad gaat 

bouwen vlakbij de Van Praetbrug. Het schoolgebouw, met theaterzaal en sporthal, zal volgens 

plan klaar zijn tegen 2026-2027, maar de gemeente laat de eerstejaars volgend jaar al starten op 

een voorlopige locatie. Op den duur zullen er zevenhonderd leerlingen les krijgen. 

 

Daarom had ik graag volgende vragen gesteld: 

 

 Kunt u de plannen voor de school, de betrokkenheid van de VGC en de ontwikkelingen 

in het dossier toelichten?  

 Hoe komt het dat het project niet kan doorgaan? 

 Is het project alsnog te verwezenlijken? Hoe schat u dit in en wat zou hiervoor nodig 

zijn?  

 Zo niet, wat betekent dit voor het aanbod van het Nederlandstalig secundair onderwijs 

in het noorden van Brussel? Zal de VGC het initiatief nemen om andere mogelijkheden 

voor de creatie van extra plaatsen te zoeken? 

 

 

Met de meeste hoogachting,  

 

Gilles Verstraeten 

Raadslid VGC 


